
Zápis z Valné hromady o.s. Bratr Kálef

Přítomní členové: viz prezenční listina

Na začátku Petr Haška (předseda) přivítal členy o.s. Bratr Kálef (dále BK) a hosty, kteří na valnou hromadu 
dorazili. Na úvod účastníci valné hromady společně zazpívali píseň Svítá 186 („Moc předivná“) a Petr Haška 
připojil motlitbu.

Program Valné hromady BK: viz pozvánka. Petr Haška posílal program valné hromady dopředu, vypadla 
z něj  však  volba  výboru,  kterou  Petr  v předstihu  doplnil  a rozeslal.  Diskuze  o další  činnosti  občanského 
sdružení byla přesunuta před volbu nového předsednictva BK. Program valné hromady byl  schválen všemi 
přítomnými členy.

Zapisovatel,  oveřovatel  zápisu:  Zapisovatelem  valné  hromady  byl  zvolen  Tomáš  Volf  (schváleno  všemi 
přítomnými členy) a ověřovatel Jan Keřkovský (schváleno všemi přítomnými členy).

Zpráva o činnosti  BK za rok 2009:  Proběhla diskuze nad zprávou o činnosti  občanského sdružení Bratra 
Kálefa za rok 2009. Jan Keřkovský zprávu v průběhu valné hromady opravil dle přípomínek účastníků valné 
hromady. Zpráva o činnosti občanského sdruženského sdružení Bratr Kálef byla schválena všemi přítomnými 
členy.

Finanční zpráva BK za rok 2009: Alice Svobodová detailně seznámila účastníky valné hromady s položkami 
ve finanční zprávě. Ke konci roku 2009 BK disponuje 27 187 Kč. Finanční zpráva BK byla schválena všemi 
přítomnými členy.

Budoucnost  BK:  Proběhla  hluboká  diskuze  o budoucnosti  BK  a  nad organizační  strukturou  a rozdělení 
na pracovní  skupiny,  které  by se  staraly o konkrétní  okruhy působnosti  BK. Tito  členové BK se  přihlásili 
k následujícím  pracovním  skupinám:  Alice  Svobodová  pro finance,  Daniel  Matějka  pro mládež,  Jaroslav 
Buchta pro tábory, Zdeněk Šorm pro Zpravodaj BK, Ruth Šormová pro seminář učitelů nedělních škol, Tomáš 
Volf pro webové stránky a Jan Tkadleček pro propojení BK se sbory.

Jarní seniorátní setkání se uskuteční v sobotu 15.5. ve Sněžném. Téma bylo předčasně stanoveno na „Proti 
proudu“.

Plán činnosti pro rok 2010:  Petr Haška seznámil účastníky valné hromady s plánem činností na příští rok. 
Plán činností byl v pozměněné podobě schválen všemi přítomnými členy.

Rozpočet  pro rok 2010:  Valná  hromada pověřuje  výbor  BK,  aby dopracoval  rozpočet  na rok  2010 a ten 
rozeslal členům a podpůrným členům v elektronické podobě na vědomí.

Volba nového výboru BK:  Do výboru Bratra Kálefa byli navrženi: Jaroslav Buchta, Daniel Matějka, Alice 
Svobodová,  Ruth  Šormová  a Tomáš  Volf.  Nový výbor  byl  schválen  všemi  přítomnými  členy.  Náhradníky 
ve výboru byli navrženi: Joel Hána a Jan Tkadleček. Náhradníci byli scháleni většinou přítomných členů (2 se 
zdrželi hlasování). Předsedou BK byla novými členy výboru zvolena Alice Svobodová (1 člen nového výboru 
se hlasování zdržel). Výbor se sejde v sobotu 13.3.2010 v 10 hodin v Novém Městě na Moravě.

Různé, diskuze:  Petr Haška informoval, že ve dnech 14. - 16. prosince proběhla finanční kontrola čerpání 
dotací v programech „Volný čas 2007“ a „Volný čas 2008“ ze strany kraje Vysočiny. Finanční kontrolou nebyly 
zjištěny nedostatky.

Závěr:  Členové BK děkují Petru Haškovi, odstupujícímu předsedovi BK, za jeho dosavadní rozsáhlou práci 
pro BK. Na rozloučenou účastníci valné hromady společně zazpívali píseň Svítá 135 („Posila na cestu“). Petr 
Haška poděkoval všem přítomným za účast na Valné hromadě BK.

Valné  hromady se  zúčastnilo  10  členů  sdružení,  2  zástupci  porpůrných  členů  a 3  hosté,  z nichž  2  podali 
přihlášku k BK.

V Jihlavě 7. března 2010

Tomáš Volf Jan Keřkovský
zapisovatel ověřovatel zápisu


